
Protokoll SG-møte Samlokalisering av kommunale tjenester. 
 
Tid/sted:  Tirsdag 1.september 2020 (TEAMS). 
Frammøte:   Trond Henriksen, Inna Kristiansen og Ronny Isaksen. 
 
Forfall: Arild Hammeren. 
 
Ellers møtte:  Ronald Wærnes (Ordfører) og Espen Suhr. 
 

 
 
Sak 1 - Gjennomgang av saksutredning til KST-møte 9.september 
Espen Suhr (WSP) gikk gjennom saksutredningen (vedlagt). 
 
Det ligger da 2 alternativer i utredningen: 
 
Alt.1 
 
Kommunestyret vedtar at det innenfor økonomiplanens rammer på 160 millioner i økt 
låneopptak planlegges et nytt skolebygg inkl. volleyballhall, samordnet hjelpetjeneste og 
folkebibliotek, med et samlet bruttoareal på inntil 4000 m2. 
 
Alt.2 
 
Kommunestyret vedtar innenfor en økonomisk ramme på kr 216 millioner i økt låneopptak 
at det planlegges et nytt bygg som inneholder grunnskole, volleyballhall, 25m basseng, 
samordnet hjelpetjeneste, folkebiblioteket, videregående skole og LOSA. 
 
I tillegg fremkommer det av saksutredningen at det kan være svært gunstig å samlokalisere 
kultur med skole. Rådmannen anbefaler at kulturfunksjonen utredes på lik linje med de 
øvrige funksjonene. 
 
Vedtak: Styringsgruppa anbefaler kommunestyret å velge ALTERNATIV 2. Vedtaket var 
enstemmig.  
 
 
 
 
 
Ronny Isaksen, referent. 


